



Declaration No.
0020 / 2025



EU-Konformitätserklärung EU declaration of conformity

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.
The declaration is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Für die nachfolgend bezeichneten Produkte
We confirm that the following products

testo Control unit
(SM-X300)

Best.: / Order No.: 0573 2600

wird bestätigt, dass sie den wesentlichen Schutzanforderungen entsprechen und bei bestimmungsmäßiger Verwendung den grundlegenden Anforderungen folgender Richtlinie entsprechen:

corresponds with the main protection requirements and, if used according to their intended purpose, comply with the essential requirements of the directive:

Richtlinien / directives

☒ RED 2014/53/EU

☒ RoHS 2011/65/EU

☒ ErP 2009/125/EG

☒ ESPR (EG) 2023/1670

☒ ESPR (EU) 2023/826

☒ EAA (EU) 2019/882

Zur Beurteilung der Erzeugnisse wurden folgende Normen herangezogen:
For assessment of the product following standards have been called upon:

Normen / standards

Siehe Seite 2 / see page 2

Diese Erklärung wird für: / *This declaration is given in responsibility for.*

Testo SE & Co. KGaA
Celsiusstr. 2
79822 Titisee-Neustadt / Germany
www.testo.com

abgegeben durch / by:

Frank Eder
(name)

Jürgen Eberhardt
(name)

Head of Research & Development - Devices
(Position in the company of the manufacturer)

Head of Global Quality
(Position in the company of the manufacturer)

Titisee-Neustadt, 07/2025
(place, valid from)

ppa.

(Legally valid signature)

ppa.

(Legally valid signature)

EU Konformitätserklärung

Hersteller

Bezeichnung : Samsung
Eingetragener Handelsname : Samsung Electronics Co., Ltd.
Adresse : 129 Samsung-ro, Yeongtong-gu, Suwon-si, Gyeonggi-do, Korea

Produktdetails

Für das folgende Produkt:
Tablet Modell(e): SM-X300

Erklärung und gültige Normen

Wir erklären hiermit in alleiniger Verantwortung, dass das oben genannte Produkt mit den wesentlichen Anforderungen der Richtlinie zu Funkanlagen (2014/53/EU) unter Anwendung folgender Standards übereinstimmt:

Sicherheit	EN 50566 : 2017 + A1:2023 EN 50663 : 2017 EN 62311 : 2008 EN IEC 62368-1:2020 +A11:2020 EN IEC 62368-3 : 2020	
EMV	EN 301 489-1 V2.2.3 EN 301 489-19 V2.2.1 EN 55035:2017 + A11:2020	EN 301 489-17 V3.3.1 EN 301 489-3 V2.3.2
Funk	EN 300 328 V2.2.2 EN 300 440 V2.1.1 EN 303 413 V1.2.1	EN 300 330 V2.1.1 EN 301 893 V2.1.1
ANDERE	Directive (EU) 2022/2380	Regulation (EU) 2023/1717
Cybersicherheit	EN 18031-1:2024	EN 18031-2:2024

Zudem wird die Richtlinie (2011/65/EU) zur eingeschränkten Verwendung gefährlicher Substanzen in elektrischen und elektronischen Geräten durch die Anwendung der Norm EN IEC 63000:2018 eingehalten.

und die Ökodesign-Richtlinie (2009/125/EG) implementiert durch: Verordnung (EG) 2023/1670 für Smartphones und Tablets und die Verordnung (EU) Nr. 2023/826 zur Festlegung von Ökodesign-Anforderungen an den Energieverbrauch elektrischer und elektronischer Haushalts- und Bürogeräte im Aus-Zustand, im Bereitschaftszustand und im vernetzten Bereitschaftsbetrieb EN 50564:2011

und Richtlinie (EU) 2019/882 über die Barrierefreiheitsanforderungen für Produkte und Dienstleistungen unter Anwendung von draft EN 301 549 V4.1.1

Die genannte Stelle SGS Fimko OY, 0598 hat die technischen Unterlagen des Produkts auf die Konformität des Produkts hinsichtlich der Anforderungen der RED 2014/53/EG überprüft. Zudem wurde von dieser Stelle die EU- Baumusterprüfbescheinigung ausgegeben: RED-3220 Issue 4

Unterzeichnet für und im Namen von: Samsung

Samsung
Euro QA Lab
Saxony Way, Yateley,
GU46 6GG UK
2025.07.16

(Ort und Datum)



Glenn Bodman / Director Regulatory Compliance

(Name und Unterschrift der/des Bevollmächtigten)

* Dies ist nicht die Adresse des Samsung-Kundendienstzentrums. Die Adresse oder Telefonnummer des Samsung-Kundendienstzentrums finden Sie auf der Garantiekarte oder erfahren Sie von dem Geschäft, in dem Sie das Produkt erworben haben.

EU Declaration of Conformity

Manufacturer

Name: Samsung
Registered trade name: Samsung Electronics Co., Ltd.
Address: 129 Samsung-ro, Yeongtong-gu, Suwon-si, Gyeonggi-do, Korea

Produktdetails

For the following product:
Tablet Model(s): SM-X300

Declaration & Applicable standards

We hereby declare under our sole responsibility, that the product above is in compliance with the essential requirements of the Radio Equipment Directive (2014/53/EU) by application of:

SAFETY	EN 50566 : 2017 + A1:2023	
	EN 50663 : 2017	
	EN 62311 : 2008	
	EN IEC 62368-1:2020 +A11:2020	
	EN IEC 62368-3 : 2020	
EMC	EN 301 489-1 V2.2.3	EN 301 489-17 V3.3.1
	EN 301 489-19 V2.2.1	EN 301 489-3 V2.3.2
	EN 55035:2017 + A11:2020	
RADIO	EN 300 328 V2.2.2	EN 300 330 V2.1.1
	EN 300 440 V2.1.1	EN 301 893 V2.1.1
	EN 303 413 V1.2.1	
OTHER	Directive (EU) 2022/2380	Regulation (EU) 2023/1717
CYBERSECURITY	EN 18031-1:2024	EN 18031-2:2024

and the Directive (2011/65/EU) on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment by application of EN IEC 63000:2018.

and the Eco-Design Directive (2009/125/EC) implemented by Regulation (EC) 2023/1670 for Smartphones and Tablets and Regulation (EU) No 2023/826 for standby and off mode, and network standby, electric power consumption using test methods from EN 50564:2011

and the Directive 2019/882 on the accessibility requirements for products and services by application of draft EN 301 549 V4.1.1

The Notified Body SGS Fimko OY, 0598 has reviewed the technical file for the product to assess the compliance of the product with requirements of the RED 2014/53/EU and has issued the EU-type examination certificate: RED-3220 Issue 4

Signed for and on behalf of: Samsung

Samsung
Euro QA Lab
Saxony Way, Yateley,
GU46 6GG UK
2025.07.16

(Place and date of issue)



Glenn Bodman / Director Regulatory Compliance

(Name and signature of authorized person)

* This is not the address of Samsung Service Centre. For the address or the phone number of Samsung Service Centre, see the warranty card or contact retailer where you purchased your product.